
ACORDS I TEMES TRACTATS EN CONSELL ESCOLAR 
DATA: 19 DE SETEMBRE DE 2024

HORA: 14 HORES
ORDRE DEL DIA:

1. Aprovació actes anteriors.
2. Aprovació de la participació en el programa «Competències digitals per a la infància» (CODI).
3. Informació de la memòria PEAFS.
4. Informacions sobre els canvis en el NOF respecte a l’alumnat en pràctiques al centre.
5. Informació sobre la campanya de vacunació escolar i decisió de mesures al respecte.
6. Informacions diverses.
7. Precs i comandes

ACORDS :

1.  S’acorda  per  unanimitat  la  participació  en  el  programa  CODI,  per  a  donar
l’oportunitat a l’alumnat de 9 a 12 anys de tindre classes d’informàtica i competència
digital dins de l’escola en horari no lectiu. Aquesta iniciativa està finançada en  part
per la Unió Europea en el marc del PRTR.

   Tenint com a referència el qüestionari que han fet les famílies de l’alumnat de 4t, 5e
i  6e,  es  preveu la  disponibilitat  de’uns  vint-i-vuit  alumnes de cada  nivell.  D’esta
manera es poden programar quatre grups, dos  en el primer quatrimestre i dos en el
segon,  amb horaris de 16,30 a  17,30 . Un grup serà el dilluns i dimecres i l’altre el
dimarts i dijous. Hi ha dos professores amb disponibilitat per a donar estes classes
extraescolars.

2. Respecte a la campanya de vacunació escolar contra la grip, es valora la resposta
de les famílies de 3 i 4 anys, a les que ha sigut enviada la informació necessària per a
decidir quina opció trien per a vacunar als seus fills i filles o si prefereixen no fer-ho.
Els membres del consell també ho han rebut.
   De la documentació arreplegada es comprova que un 50 % de les famílies aprova la
vacunació al centre mentre que altre 50% estan en dubte, no autoritzen o expressen la
voluntat de vacunar als fills en el centre de salut.
  S’obri un torn d’intervencions i la majoria de membres del Consell manifesta que la
vacunació  ha  de donar-se  en  el  centre  de Salut.  Passant  a  votar-se  la  qüestió,  el
consell escolar decideix per unanimitat no aprovar la campanya de vacunació dins del
Centre. Per tant, no es farà, donat i que una de les condicions d’aquesta és la seua
aprovació en Consell Escolar.



INFORMACIONS, PRECS I COMANDES:

1. S’han justificat 964 euros destinats a PEAF, (Projecte de promoció d el’activitat
física i l’esport), amb compra de material esportiu i material sensorial per a l’aula
UECO.

2. El Consell Escolar ha de ser coneixedor del nom i cognoms de les persones que
arriben a fer les pràctiques al centre, la duració d’aquestes i el nivell on estran fant la
pràctica. S’informa al respecte de les persones que estan en esta situació de moment.

3. S’informa de l’inici de les obres de EDIFICANT a partir de l’1 d’Octubre amb una
duració estimada de sis mesos. Això ha obligat a fer una reorganització del menjador,
amb el  trasllat  de  l’alumnat  de  4  i  5  anys  al  menjador  gran  durant  eixe  temps,
ampliant-lo  temporalment  amb l’apertura  del  gimnàs  per  a  tindre  més  espai.  Els
professors  d’Educació  Física  disposaran  si  ho  necessiten  de  les  instal·lacions  del
pavelló municipal, donat i que no tindran gimnàs.
   L’obra consisteix en ampliar el menjador d’Infantil i en obrir finestres en les aules,
que comuniquen amb els corredors en la part que ara es acristalada de forma fixa.
Això millorarà la ventilació en les aules i la climatització.

4. A proposta de l’AMPA es preveu altra manera de fer les eixides del centre  per a
tractar d’evitar l’aglomeracó de les famílies a la porta, distribuint a l’alumnat per
lletres, segosn la que correspon al seu grup. Queda pendent per a juny.

5  L’AMPA també proposa solucions a  la  calor  en el  pati  amb la  instal·lació de
tendals.

6.  Els  membres del  consell  aporten demandes de millora de les  instal·lacions del
centre amb tot allò que han observat : goteres, protectors per als postes de les cistelles
i  faroles del  pati,  i  especialment  es  demana fer  una petició a  l’Ajuntament  per  a
millorar la neteja en el centre. La millora diària és correcta, el que es demana és que
es tinga en compte tot allò que abnas es feia contractant a empreses externes per ser
millores anuals i ara no s’està fent: polimentat del sól,  neteja de sostre, part exterior..
etc.

LA DIRECTORA/PRESIDENTA DEL CONSELL ESCOLAR ALMASSAF

  Almussafes a 19 de setembre de 2024



  
ACUERDOS Y TEMAS TRATADOS EN CONSEJO ESCOLAR 

FECHA: 19 DE SEPTIEMBRE DE 2024
HORA: 14 HORAS
ORDEN DEL DÍA:

1. Aprobación actas anteriores.
2. Aprobación de la participación en lo programa «Competencias digitales para la
infancia» (CÓDIGO).
3. Información de la memoria PEAFS.
4. Informaciones sobre los cambios en el NOF respecto al alumnado en prácticas en
el centro.
5. Información sobre la campaña de vacunación escolar y decisión de medidas al
respeto.
6. Informaciones diversas.
7. Ruegos y pedidos

ACUERDOS :

1. Se acuerda por unanimidad la participación en lo programa CÓDIGO, para dar la
oportunidad al alumnado de 9 a 12 años de tener clases de informática y competencia
digital dentro de la escuela en horario no lectivo. Esta iniciativa está financiada en
parte por la Unión Europea en el marco del PRTR.

 Teniendo como referencia el cuestionario que han hecho las familias del alumnado
de 4.º, 5º y 6º, se prevé la disponibilidad de unos veintiocho alumnos de cada nivel.
De este modo se pueden programar cuatro grupos, dos en el primero cuatrimestre y
dos en el segundo, con horarios de 16,30 a 17,30 . Un grupo será el lunes y miércoles
y el otro el martes y jueves. Hay dos profesoras con disponibilidad para dar estas
clases extraescolares.

2. Respecto a la campaña de vacunación escolar contra la gripe, se valora la respuesta
de las familias de 3 y 4 años, a las que ha sido enviada la información necesaria para
decidir qué opción eligen para vacunar a sus hijos e hijas o si prefieren no hacerlo.
Los miembros del consejo también lo han recibido.
 De la documentación recogida se comprueba que un 50% de las familias aprueba la
vacunación en el centro mientras que otro 50% están en entredicho, no autorizan o
expresan la voluntad de vacunar a los hijos en el centro de salud.
 Se  abre  un  turno  de  intervenciones  y  la  mayoría  de  miembros  del  Consejo
manifiestan  que  la  vacunación tiene  que  darse  en  el  centro  de  Salud.  Pasando a
votarse la cuestión, el consejo escolar decide por unanimidad no aprobar la campaña
de vacunación dentro del Centro. Por lo tanto, no se hará, dado y que una de las
condiciones de esta es su aprobación en Consejo Escolar.



INFORMACIONES , RUEGOS Y PREGUNTAS:

1. Se han justificado 964 euros destinados a *PEAF, (Proyecto de promoción de la
actividad física y el deporte), con compra de material deportivo y material sensorial
para el aula UECO.

2. El Consejo Escolar tiene que ser conocedor del nombre y apellidos de las personas
que llegan a hacer las prácticas en el centro, la duración de estas y el nivel donde
hacen  la práctica. Se informa al respecto de las personas que estarán en esta situación
de momento.

3. Se informa del inicio de las obras de EDIFICANTE a partir del 1 de Octubre con
una duración estimada de seis meses. Esto ha obligado a hacer una reorganización del
comedor, con el traslado del alumnado de 4 y 5 años en el comedor grande durante
ese tiempo, ampliándolo temporalmente con la apertura del gimnasio para tener más
espacio.  Los  profesores  de  Educación  Física  dispondrán  si  lo  necesitan  de  los
instalaciones del pabellón municipal, dado que no tendrán gimnasio.
 La obra consiste al ampliar el comedor de Infantil y en abrir ventanales en las aulas
que comunican con los corredores en la parte que ahora está acristalada de forma fija.
Esto mejorará la ventilación en los aulas y la climatización.

4. A propuesta de la AMPA se prevé otra manera de hacer las salidas del centro para
tratar de evitar la aglomeración de las familias a la puerta, distribuyendo al alumnado
por letras, según la que corresponde a su grupo. Queda pendiente para junio

5 El AMPA también propone soluciones al calor en el patio con la instalación de
toldos.

6. Los miembros del consejo aportan demandas de mejora de las instalaciones del
centro con todo aquello que han observado : goteras, protectores para los postas de
las  cestas  y  *faroles  del  patio,  y  especialmente  se  pide  hacer  una  petición  al
Ayuntamiento para mejorar la limpieza en el centro. La mejora diaria es correcta, el
que se pide es que se tenga en cuenta todo aquello que antes se hacía contratando a
empresas externas para ser mejoras anuales y ahora no se está haciendo: abrillantado
del suelo, limpieza de techo, parte exterior.. etc.

LA DIRECTORA/PRESIDENTA DEL CONSEJO ESCOLAR ALMASSAF

 Almussafes a 19 de septiembre de 2024 


